



MEDIA RELEASE

**National Champions Crowned
at Racquetball Canada's
2025 National Championships**



Photo Credit: Mckenzie Brayley Photography

BURLINGTON, ON (May 26, 2025) - Racquetball Canada's 2025 National Championships wrapped up an exciting and action-packed week of competition at the *Cedar Springs Racquet Health and Sports Club* in Burlington, Ontario. From May 18 to 24, Canada's top athletes battled for national titles in divisions ranging from junior to elite, with new champions emerging and returning champions defending their crowns.

In the Women's Open Singles division, Montréal's Frédérique Lambert claimed her seventh national title, delivering a commanding performance in the final against Juliette Parent (Saint-Jacques, QC) with scores of 13-11, 11-7, 11-4. Michèle Morissette (Baie-Comeau, QC) joined Lambert on the podium with a bronze medal win over Cher Allen (Winnipeg, MB).

Lambert and Morissette also dominated in Women's Open Doubles, capturing their fourth consecutive national title as a team. The silver medal in the round-robin division was won by Chloé Jauvin (Terrebonne, QC) and Ofelia Wilsam Repentigny, QC), and the team of Juliette Parent (Saint Jacques, QC) and Eva Pocsai (New Hamburg, ON) won bronze.

In the Men's Open Singles division, Coby Iwaasa (Lethbridge, AB) returned to the top of the podium for the first time since 2015, defeating six-time defending champion Samuel Murray (St-Hubert, QC) in straight games: 11-7, 11-4, 11-4. Trevor Webb (Kitchener, ON) earned bronze with a victory over Kurtis Cullen (Brandon, MB): 11-1, 13-11, 9-11, 11-7.

Cullen and Iwaasa also stood atop the podium in Men's Open Doubles, clinching gold in a four-game match against rising athletes Leyton Gouldie (Brandon, MB) and Asher Pocsai (New Hamburg, ON): 11-7, 11-4, 11-9, 11-5. Francis and Raphaël Guillemette (Saint-Antoine-Sur-Richelieu, QC), competing together for the first time, won bronze.

The tournament also featured a full slate of junior and masters divisions, showcasing the next generation of racquetball talent and a deep pool of long-time players. Based on singles results, the following athletes have qualified for Canada's Junior National Team and earned the opportunity to represent Canada at the 2025 IRF World Junior Championships:

Junior National Team Qualifiers

Boys 21U

- 1 Nathan Jauvin (Terrebonne, QC)
- 2 Noah McEwen (Edmonton, AB)

Girls 21U

- 1 Ofelia Wilscam (Repentigny, QC)
- 2 Mercy Coughy (Cambridge, ON)

Boys 18U

- 1 Leyton Gouldie (Brandon, MB)
- 2 Raphaël Guillemette (Saint-Antoine-Sur-Richelieu, QC)

Girls 18U

- 1 Chloé Jauvin (Terrebonne, QC)
- 2 Lahni Buller (Grande Prairie, AB)

Boys 16U

- 1 Kyrlo Tkach (Burlington, ON)
- 2 **Mason McPeck (Winnipeg, MB)**

Girls 16U

- 1 Kaitlyn Couckuyt (Brandon, MB)
- 2 Ariana Buller (Grande Prairie, AB)

National Champions – All Divisions

Singles Champions

- **Open Men:** Coby Iwaasa (Lethbridge, AB)
- **Open Women:** Frédérique Lambert (Montréal, QC)
- **Elite:** Michel Plante (Laval, QC)
- **A:** Kyrlo Tkach (Burlington, ON)
- **B:** Oren Gouldie (Brandon, MB)
- **C:** Jialin Li (Brandon, MB)
- **Women's A:** Ariana Buller (Grande Prairie, AB)
- **Women's B:** Sarah Buller-Aubin (Grande Prairie, AB)
- **Junior A:** Halin Li (Brandon, MB)
- **Junior B:** Saish Bhavsar (Thorold, ON)
- **Junior C:** Samuel Wallis (Toronto, ON)
- **Men's 44U:** Steven Dyck (Edmonton, AB)
- **Men's 45+:** Michel Plante (Laval, QC)
- **Men's 60+:** Bill Digregorio (Burlington, ON)
- **Men's 70+:** Robert Popowich (Calgary, AB)
- **Boy's 14U:** Oren Gouldie (Brandon, MB)
- **Girl's 14U:** Talia King (Burlington, ON)
- **Boy's 16U:** Kyrlo Thach (Burlington, ON)
- **Girl's 16U:** Kaitlyn Couckuyt (Brandon, MB)
- **Boy's 18U:** Leyton Gouldie (Brandon, ON)
- **Boy's 21U:** Nathan Jauvin (Terrebonne, QC)

Doubles Champions

- **Open Men:** Coby Iwaasa (Lethbridge, AB) & Kurtis Cullen (Brandon, MB)
- **Open Women:** Frédérique Lambert (Montréal, QC) & Michèle Morissette (Baie-Comeau, QC)
- **Elite:** Christian Boudreau & Stephane Parent (Laval, QC)
- **A:** Hughues DeBellefeuille & Nathaniel Malboeuf (Valleyfield, QC)
- **B:** Cher Allen & Mason McPeck (Winnipeg, MB)
- **Junior A:** Felix Pothén-Bonnet & Samuel Wallis (Toronto, ON)
- **Men's 45+:** Allen Bauman (St. Albert, AB) & Jeff Miller (Spruce Grove, AB)
- **Men's 65+:** Steve Hendry (Victoria, BC) & Bruce Robinson (Regina, SK)
- **Mixed Elite:** Tammy Gray (Grimsby, ON) & Mathew Forstner (Oakville, ON)
- **Mixed B:** Kavana Manjunath (Toronto, ON) & Jesus Ostos (Brampton, ON)

- **Boys 14U:** Evan Aiello (Burlington, ON) & Scott Haacke (Marmora, ON)
- **Girls 14U:** Hosanna Coughy (Cambridge, ON) & Talia King (Burlington, ON)

Racquetball Canada extends sincere thanks to Racquetball Ontario, the volunteers, and the staff at *Cedar Springs Racquet Health and Sports Club* for hosting a phenomenal event. The organization also gratefully acknowledges the support of the Government of Canada, the Government of Ontario, and Tourism Burlington for helping make the 2025 Championships a success.

For more results, visit: <https://secure.racquetballcanada.ca/entry-list/matches/1014510/>

Recorded matches can be found on Racquetball Canada's Facebook Page and YouTube Channel:

- Facebook: www.facebook.com/RacquetballCanada
- YouTube: www.youtube.com/racquetballcanada/

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance the sports growth across the country. Join our community.

Media Contact:

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director

Racquetball Canada

communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



COMMUNIQUE

**Les champions canadiens sont couronnés aux
Championnats nationaux de 2025
de Racquetball Canada**



Crédit photo : Mckenzie Brayley Photography

BURLINGTON, ON (26 mai 2025) - Les Championnats nationaux de 2025 de Racquetball Canada se sont terminés après une semaine de compétition excitante et remplie d'action au *Cedar Springs Racquet Health and Sports Club* à Burlington, en Ontario. Du 18 au 24 mai, les meilleurs athlètes du Canada se sont disputés les titres nationaux dans les divisions allant de junior à élite, avec de nouveaux champions émergeant et des champions de retour défendant leurs couronnes.

Dans la division open féminine en simple, la Montréalaise Frédérique Lambert a remporté son septième titre national en livrant une performance impressionnante en finale contre Juliette Parent (Saint-Jacques, QC) avec des pointages de 13-11, 11-7 et 11-4. Michèle Morissette (Baie-Comeau, QC) a rejoint Lambert sur le podium en remportant la médaille de bronze face à Cher Allen (Winnipeg, MB).

Lambert et Morissette ont également dominé le double open féminin, remportant leur quatrième titre national consécutif en tant qu'équipe. La médaille de argent dans la division à la ronde a été remportée par Chloé Jauvin (Terrebonne, QC) et Ofelia Wilsam (Repentigny, QC), devant l'équipe composée de Juliette Parent (Saint-Jacques, QC) et Eva Pocsaï (New Hamburg, ON) a remporté le bronze.

Dans la division masculine open en simple, Coby Iwaasa (Lethbridge, AB) est remonté sur la plus haute marche du podium pour la première fois depuis 2015, en battant le sextuple champion en titre Samuel Murray (St-Hubert, QC) en trois manches consécutives : 11-7, 11-4 et 11-4. Trevor Webb (Kitchener, ON) a remporté le bronze en battant Kurtis Cullen (Brandon, MB) : sur la marque de 11-1, 13-11, 9-11 et 11-7.

Cullen et Iwaasa sont également montés sur la plus haute marche du podium en double open masculin, remportant l'or dans un match en quatre manches de 11-7, 11-4, 11-9 et 11-5, contre les athlètes en pleine ascension Leyton Gouldie (Brandon, MB) et Asher Pocsaï (New Hamburg, ON). Francis et Raphaël Guillemette (Saint-Antoine-Sur-Richelieu, QC), qui concourraient ensemble pour la première fois, ont remporté la médaille de bronze.

Le tournoi comprenait également un programme complet de divisions juniors et maîtres, mettant en vedette la prochaine génération de talents de racquetball et un profond réservoir de joueurs de longue date. Sur la base des résultats en simple, les athlètes suivants se sont qualifiés pour l'équipe nationale junior du Canada

et ont gagné la possibilité de représenter le Canada aux Championnats du monde juniors de la FIR en 2025 :

Qualifiés au sein de l'équipe nationale junior

Garçons 21 ans et moins

- 1 Nathan Jauvin (Terrebonne, QC)
- 2 Noah McEwen (Edmonton, AB)

Filles 21 ans et moins

- 1 Ofelia Wilsam (Repentigny, QC)
- 2 Mercy Coughy (Cambridge, ON)

Garçons 18 ans et moins

- 1 Leyton Gouldie (Brandon, MB)
- 2 Raphaël Guillemette (Saint-Antoine-Sur-Richelieu, QC)

Filles 18 ans et moins

- 1 Chloé Jauvin (Terrebonne, QC)
- 2 Lahni Buller (Grande Prairie, AB)

Garçons 16 ans et moins

- 1 Kyrylo Tkach (Burlington, ON)
- 2 Mason McPeck (Winnipeg, MB)

Filles 16 ans et moins

- 1 Kaitlyn Couckuyt (Brandon, MB)
- 2 Ariana Buller (Grande Prairie, AB)

Champions canadiens - Toutes les divisions

Champions en simple

- **Open masculin** : Coby Iwaasa (Lethbridge, AB)
- **Open féminin** : Frédérique Lambert (Montréal, QC)
- **Élite** : Michel Plante (Laval, QC)
- **A** : Kyrylo Tkach (Burlington, ON)
- **B** : Oren Gouldie (Brandon, MB)
- **C** : Jialin Li (Brandon, MB)
- **Féminin A** : Ariana Buller (Grande Prairie, AB)
- **Féminin B** : Sarah Buller-Aubin (Grande Prairie, AB)
- **Junior A** : Halin Li (Brandon, MB)
- **Junior B** : Saish Bhavsar (Thorold, ON)
- **Junior C** : Samuel Wallis (Toronto, ON)
- **Masculin 44 ans et moins** : Steven Dyck (Edmonton, AB)
- **Masculin 45+** : Michel Plante (Laval, QC)
- **Masculin 60+** : Bill Digregorio (Burlington, ON)
- **Masculin 70+** : Robert Popowich (Calgary, AB)
- **Garçons 14 ans et moins** : Oren Gouldie (Brandon, MB)
- **Filles 14 ans et moins** : Talia King (Burlington, ON)
- **Garçons 16 ans et moins** : Kyrylo Thach (Burlington, ON)
- **Filles 16 ans et moins** : Kaitlyn Couckuyt (Brandon, MB)
- **Garçons 18 ans et moins** : Leyton Gouldie (Brandon, ON)
- **Filles 18 ans et moins** : Chloé Jauvin
- **Boy's 21U** : Nathan Jauvin (Terrebonne, QC)
- **Filles 21 ans et moins** : Ofelia Wilsam (Repentigny, QC)

Champions en double

- **Élite** : Christian Boudreau & Stephane Parent (Laval, QC)
- **A** : Hughues DeBellefeuille & Nathaniel Malboeuf (Valleyfield, QC)
- **B** : Cher Allen & Mason McPeck (Winnipeg, MB)
- **Junior A** : Felix Pothén-Bonnet & Samuel Wallis (Toronto, ON)
- **Masculin 45+** : Allen Bauman (St. Albert, AB) & Jeff Miller (Spruce Grove, AB)
- **Masculin 65+** : Steve Hendry (Victoria, BC) & Bruce Robinson (Regina, SK)
- **Mixte Élite** : Tammy Gray (Grimsby, ON) & Mathew Forstner (Oakville, ON)

- **Mixte B:** Kavana Manjunath (Toronto, ON) & Jesus Ostos (Brampton, ON)
- **Garçons 14 ans et moins :** Evan Aiello (Burlington, ON) & Scott Haacke (Marmora, ON)
- **Filles 14 ans et moins :** Hosanna Coughy (Cambridge, ON) & Talia King (Burlington, ON)

Racquetball Canada remercie sincèrement Racquetball Ontario, les bénévoles et le personnel du *Cedar Springs Racquet Health and Sports Club* pour avoir organisé un événement phénoménal. L'organisme remercie également le gouvernement du Canada, le gouvernement de l'Ontario et Tourisme Burlington pour leur soutien et leur contribution au succès des Championnats de 2025.

Les matchs enregistrés sont disponibles sur la page Facebook et la chaîne YouTube de Racquetball Canada, aux adresses suivantes :

- Facebook: www.facebook.com/racquetballcanada
- YouTube: www.youtube.com/racquetballcanada

Tableaux et résultats: <https://secure.racquetballcanada.ca/fr/liste-de-confirmation/matches/1014510/>

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)